
 
 
 
 
ENKEL FRÅGA (M) Corona-tester  
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger 
 
 
Vi är mitt i en Pandemi som berör oss alla på något sätt. Det är i dessa tider som vår 
organisation och ledarskapet prövas. För att kunna möta denna kris och för att kunna få 
kontroll på smittspridningen är alla överens om att det krävs att vi vet vilka som är smittade 
och inte, så de som har covid-19 kan isoleras.  Vi behöver framöver även testa för att veta 
vilka som har varit smittade och byggt upp en immunitet. 
Det finns en ambition på nationell nivå att göra fler tester men än så länge har man inte 
lyckats leva upp till de förväntningarna. Regionen hos oss har ganska tidigt byggt upp en bra 
kapacitet för detta men vi testar inte i den utsträckning som är önskvärd. 
Därför vill jag fråga Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande följande:  
 

 Hur många tester genomförs nu per dag? 
 Är regionrådet nöjd över testkapaciteten och hur den nyttjas? 
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